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- Bilo bi super da se otvori taj vrtić jer ima puno dece koja čekaju.   Ja imam dete koje bi trebalo
da upišem u taj vrtić pa bih najviše volela kada bi se izgradio što je moguće pre.
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